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A. IEEE minvws.nl]; EEA.
@minvws.nl]; N=}

@minvws.nl]

@minvws.ni];B
2

(EXE) (ERED @minvws.ni]
:

)

Sent: Mon Lt 10:16:41 AM

Subject: FW: communicatie over bloedplasma onderzoek

Received: Mon 11/9/2020 10:16:42 AM

Bloedplasma - immunoglobulines input persbericht EFJPRdocx

Zie mijn aanvullingen.

Ik zou AMC zo min mogelijk noemen in het nieuwsbericht van VWS. Zie niet zo snel waarom wij een onderzoeksvoorstel dat nog

langs velen schijven moet hier geen promoten. Het kan nog best afvallen omdat het onvoldoende is of de ethische cie het

afwijst. De boodschap is mi dat we als VWS geld beschikbaar stellen voor onderzoek dat zsm start en dat ZonMw dit voor ons

gaat inregelen. Welke groep het onderzoek dan gaat doen, is vers 2.

ver: IEE BEY IE (OEY)JIErirVerzonden: maandag 9 november 2020 10:41

Aan: CC:

Onderwerp: RE: communicatie over bloedplasma onderzoek

Urgentie: Hoog

Hai 5.1.2e

lk had input voor het pershericht al bij betrokken beleidscollega’s uitgezet, zie in de bijlage met 1° reactie van Het lijkt mij

het handigstho ik helpen met de organisatie van het werkbezoek.cElukt dat voor jou?

ver: ENECY, EREDCE EE misc
Verzonden:

fisengdat
9 november

2020
10:29

@minvws.nl>;
; 5 d ge 14 $i12a

5

’ .

minvws.nl>

@ minvws.nl>

Onderwerp: RE: communicatie over bloedplasma onderzoek

Dag allen,

Vanochtend hebben we het idee van een werkbezoek in het kader van het bloedplasma kort met Hugo kunnen bespreken.
Hij was enthousiast en kan morgenmiddag ruimte in zijn agenda maken.

Dat is erg kortdag en vergt volgens mij nog de nodige inspanning. Vandaag einde dag zouden we dan ook helder moeten hebben

wat het verhaal precies wordt (ten behoeve van het persbericht), maar natuurlijk ook waar we precies langs kunnen (Sanquin,
SPP-fabriek, AmsterdamUMC, elders?) en welke partijen daarbij aanwezig kunnen zijn.

De opzet dic [Ef Eeerder mailde (zie gele markering) kunnen we gebruiken als uitgangspunt.

Net wie kan ik de organisatie van het bezoek samen oppakken?

Groet,

Directie communicatie

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
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£: IEE @minvws.ni
5.1.2e

Verzonden: vrijdag 6 november 2020 12:52

@ minvws.nl>;

minvws.Dis
5.12e

minvws.
peEi ). < 5 120 [ minvws.nl>; B=

) minus INES. GERD< sional
Onderwerp: RE: communicatie over bloedplasma onderzoek

Voor zover ik begrepen heb gaat het inzamelen van convalescente plasma door tot eind vh jaar.

Gr.

van: "EENEENE(EEX)BEEXENinv ws.nl>
Verzonden: 6 nov. 2020 09:13

Noor: EEN BE)EY
U

Ce: "EARLE.
EAECE.

ol i 128 @minvws.nl>; "BE
1.2e

Perf
5.1. 1. MINVWS.nl:— a)" minvws.nl>

Onderwerp: RE: communicatie over bloedplasmaRe

Het lijkt mij een mooie insteek zo, met toevoeging van

Kamerbrief lijkt me voor dit moment niet aan de orde. Minister heeft immers al hele tijd gecommuniceerd dat we alles op alles

zetten om kansrijke behandelingen zsm bij de patiént te krijgen, en bloedplasma is daar ook telkens onderdeel van geweest. Dit is

meer een uitwerking en nieuwsmomentje daarvan. Uiteraard nemen we een update hierover wel mee in de volgende corona

voortgangsbrief.

Een werkbezoek lijkt mij wel de mooiste manier om hier aandacht aan te besteden. Beelden spreken aan, er is wat te zien. Sanquin

is al vaker in het nieuws geweest met bloedplasma irt corona en nu is het moment dat we daadwerkelijk kunnen laten zien wat er

dan met het ingezamelde bloedplasma gaat gebeuren. By the way: het inzamelen loopt nog steeds door. lk weet alleen niet tot hoe

lang dat inzamelen doorgaat. EEE dat weetjij vast?

Ik neem aan dat jullie (DCO) dit voorstel aan de minister voorleggen en kijken naar de timing. Op basis daarvan lijkt het me handig

om even met elkaar te overleggen hoe we eea verder in gang gaan zetten en wie wat doet.

Groet,

5.1.2e

van: [EXE BE. (ED)EXERG minvws.n>Verma
Sane

5 november 2020 15:13

i,SEE rv; EEE | GE) SEE vir»; NE ENED EEE
@ minvws.nl>

Onderwerp: RE: communicatie over bloedplasma onderzoek
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Kleine toevoegingen over de nieuwsinsteek (zie ook onder voor details):
Advies van de werkgroep is tweeledig. Enerzijds het middel beschikbaar maken voor patiénten, dus gelijk inzetten. Anderzijds
een studie opzetten om de werkzaamheid secuur te toetsen (studie Amsterdam UMC).

Van: = EEE
Verzonden: donderdag 5 november 2020 14:44

@minvws.nl>;

0

@minvws.nl>

Onderwerp: RE: communicatie over bloedplasma onderzoek

We moeten nog even zien wat de mogelijkheden zijn in de agenda van de minister. Vooruitlopend daarop een check of we nu

allemaal op hetzelfde spoor zitten.

Goed idee om dit wat aandacht te geven dmv een werkbezoek; of hebben jullie andere/ betere suggesties? De fabriek-locatie

(SPP) lijkt me dan het meest ‘beeldend’. Max 30-45 minuten

Alternatief is dat we er een nieuwsbericht aan wijden; met dan het advies als belangrijkste element. Waarna Amsterdam UMC

aansluitend zelf media kan opzoeken

Reacties welkom!

Vee,I 5a2020 12:0312:03

@minvws.nl>; BE.

CC: Pers Ee —————— <perCo minvws.nl>; EE@minvws.nl>; §

Onderwerp: RE:—— overionderzoek

EEL ER]@ minvws.nl>

Eventueel zou er een werkbezoek naar de fabriek locatie (SPP), ook in A'dam, gedaan kunnen worden...

Stichting Sanguin zamelt de plasma (van herstelde coronapatiénten) in. SPP maakt er geneesmiddel van.
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Verzonden: donderdag 5 november 2020 11:53

Aah a JIEminvws.n >; IEEE BED.IB
) < Dminvws.nl>; , )

CC: Pers Coronavirus <perscoronavirus@ minvws.n|>; [SEES , ERE
,

El
(EAE 1. @ minvws.nl>; [ § (5120)

Onderwerp: RE: communicatie over bloedplasma onderzoek

minvws.nl>

Aanvullend nog: waar ‘zit’ saquin eigenlijk? Is er lab-locatie (waar we dus iets kunnen laten zien) ergens in de buurt?

ver:IEXENNIE OE EEEDVerzonden: don 5 november 2020 11:42

Aan:

CC: Pers Coronavirus <perscoronavirus@ minvws.n|>; [CREEL | ok (EAE : ® minvws.nl>; [A 15120
JEe minvws.n1>; EE], EEE BE (EEX) AE

a

iE (i minvws.nl>

Onderwerp: RE: communicatie over bloedplasma onderzoek

Bezoek aan Sanquin ook prima. Eens dat daar meer te zien is.

Kunnen we dan daar een werkbezoek doen a la:
- Rondleiding met als frame ‘wij (sanquin) zijn klaar’. Het plasma is staat klaar om toegediend te worden
- Aangevuld met boodschap vanuit werkgroep: wij zijn ook klaar
- Onze boodschap: mooi mooi, fantastisch werk. Nu volle vaart vooruit. Amsterdam lijkt geschikt als eerste concrete

traject. ZonMw nu spoed-spoed beoordeling, dan snel starten. Geld speelt geen rol

En nog tav opmerking
IES

BEES. Plasma en CBG zijn toch twee verschillende potentiele behandelmethoden? Allebei

innovatief, dus in die zin 1 traject. Maar vanuit publieke opinie toch twee losse sporen? Dan kunnen we dit toch gewoon twee

keer verkopen?

ven EER IEERED){ERMVerzonden: donderdag 5 november 2020 11:05

Aan: 5132e : minvws.nl>; [| EE

CC: Pers Coronavirus <perscoronavirus@ .

i

(EAE I. i ER
minvws.nl>; I

© minvws.nl>

Onderwerp: RE: communicatie over bloedplasma onderzoek

Ik ben het metBEY. Beter is om Sanquin te bezoeken en daar te melden dat VWS samen met ZonMw zsm onderzoek

mogelijk maakt.

We kunnen niet ZonMw komende week vragen om een onderzoeksvoorstel te gaan beoordelen op kwaliteit, als op hetzelfde

moment MVWS de onderzoekers feliciteert met hun mooie onderzoek.

Mvor [EEE
Van: ER BE) MEEMeminvwsn>

Verzonden: donderdag 5 november 2020 10:56

@minvws.n!>; IEEE,ERER IE (EEEDD)EEC© minvws.ni>;
S12} ) A. @minvws.nl>

CC: Pers Coronavirus <perscoronavirus@minvws.nl>; BBR 8 minvws.nl>; , EEBR )

Ey PrEBE2L BE) minvws.nl>; [ 5.1.26 < minvws.nl>; ,

9 JEEY@minvws.nl>
Onderwerp: RE: communicatie over bloedplasma onderzoek

Ik weet niet of dit het moment is voor MVWS om de onderzoekers van Amsterdam UMC te bezoeken. Dit onderzoeksvoorstel

moet nog inhoudelijk worden beoordeelt door ZonMw, een bezoek lijkt me dus voorbarig. Beter pas als deze gaat lopen.
Als je een werkbezoek wilt doen, kun je dit dan niet beter bij Sanquin doen? Daar wordt het plasma ingezameld (ook voor studie

LUMC en Erasmus MC welke al loopt, dus mooier plaatje), en vervolgens door SPP verwerkt tot de immunoglobulines. Dit is het

medicijn dat nu beschikbaar komt voor kwetsbare groepen.

5.1.2e 512 512 5.1.2e

[B]T]e] 15]
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